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Přítel předseda zahájil schůzi tím, že pokáral sám sebe za to, že přišel pozdě. Dal tak skvělou lekci sebedisciplíny 
všem přítomným.  

Přítel Linhart k léčení  

V současnosti je ze strany veterinární správy systém nastavený tak, že až když poslední ZO neodevzdá vzorky (což 
je zpravidla vždycky pozdě) veterinární správa nevydá nařízení z toho vyplývající (což je pak také pozdě). Bude 
snaha tuto neúprosnou souslednost změnit, protože bychom všichni chtěli znát veterinární nařízení brzo.  Přítel 
Linhart sdělil, že na shromáždění veterinářů a zdravotních referentů vznikla diskuse, jestli má být laboratoř Agrola 
s nižší cenou za vyšetření na mor včelího plodu akceptována jako plnohodnotný vyšetřovatel moru včelího plodu. 
Pro tento rok je, ale není od věci se vždy na danou laboratoř informovat.   

Co je nového v Republikovém výboru? 

Dle bloku přítele Plecitého patřila k nejvýznamnější tématům jednání RV situace kolem podniku Včelpo 
vlastněného ze 100% Včelařským svazem. Byl odvolán jednatel, je prozatimní a hledá se nový. Je uskladněno 
převeliké množství medu, který bude muset projít dvojitou kontrolou. RV chce minimalizovat náklady na záchranu 
Včelpa, má si pomoci samo. Dále bylo zmíněno ocenění přítele Sojky a odchod přítele Cafourka z funkcí a ČSV 
(bylo později řešeno podrobněji). 

Podrobněji k léčení a zprávy z Okresní organizace výboru – přítel Volek 

Kladenská organizace se umístila na třetím místě v poměru množství léčiva x efekt dle metodiky vyvinuté přítelem 
Kamlerem. Mimořádná veterinární opatření se pro letošek týkají Lidic, Libušína, Buštěhradu a Velké Dobré. 
Nařízena jsou i letní opatření. Ta se budou muset nejen provést, ale také vykázat. V Okresu nám vznikla přes 
nesouhlas Okresní organizace (ale rozhodující souhlas předsednictva RV) nová základní organizace Knovíz 
zahrnující pouze a jen katastr Knovíz. Dále byl velkým tématem chaos v hranicích působností základních organizací 
(vůči katastrům). Objevilo se mnoho teorií proč a jak chaos vznikl, každopádně předseda Volek se zavázal postarat 
se, aby také zanikl. Pokud se to podaří, bude možné poskytnout účinný návod dalším regionům, které se v chaosu 
budou možná utápět dál. Pokud by někdo chtěl uplatnit škodnou událost přesahující 20 tis, musí mít mimo jiné 
vyjádření Okresního výboru, jinak se také může stát, co se stalo po loňském odcizení úlů ve Slaném se škodou 130 
tis, že nebude vyplaceno nic.   

Blok přítelkyně Belušové 

25.11. bude přítel Švamberk na Čabárně referovat o konferenci Apimondia letos pořádané v Turecku. Kdo by však 
chtěl na Apimondii jet osobně, nechť s přihlášením neváhá. Kdo chce začít kočovat ať se přihlásí příteli Slánskému 
ze ZO Klobuky, který sdělí povinnosti. 

Noví Členové 

Za moderování přítele předsedy byli přijímáni (a přijati) noví členové. První byla Linda Klímová včelařící již tři roky 
v Libušíně. Včelstva má od přítele Chaloupky a následně Plecitého. Včelařit začala, když musela babičce chytat 
z žebříku roje. Hlasování - všichni pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování. Druhým přijímaným byl Martin Šoch známý 
předsednictvu ze včelařského kroužku, který bude včelařit v Čelechovicích. Včely bude mít od Domažlic, což 
samozřejmě vzbudilo (jak sám předseda přiznal) podezíravost, ale vzhledem k tomu, že Domažlice nejsou na 
Moravě, byl přítel Šoch pouze vyzván k maximální opatrnosti. (všichni včetně Lindy Klímové pro, 0 proti, 2 se 
zdrželi hlasování).    



Přednáška přítele Linharta 

Přítel Linhart hovořil o rozšiřování úlového prostoru. Přednáška byla krátká a také proto relativně obecná. 
Nejdůležitější závěr byl ten, že je potřeba dobře odhadnout sílu včelstva, a větší zákroky dělat pouze na dostatečně 
silném včelstvu.  

Diskuse 

Přítel Mauric se dotázal na ochranné masky. Když mu bylo sděleno, že na jarní nátěr plodu masku nepotřebuje, 
uvedl na pravou míru, že se obává blížícího se léčení podzimního. Toto vyostřené vnímání času všechny nejprve 
zaskočilo, ale minimálně někteří přítomní se pocitem rychle se blížícího podzimu nechali nakazit. Jak přítel Volek, 
tak přítel předseda na to konto přislíbili přinést vzorek masky a (s podzimem v zádech) uvést věci do pohybu.    

Diskuse se opět stočila na Cis, evidenci včel v Hradišťku a nesoulady ve stanovištích a registračních číslech. 
V Kladně máme například včelaře z Frýdku Místku. Znovu, a ještě odhodlaněji se konstatovalo, že se věci musí 
uvést do pořádku. 

Tíživou situaci odlehčil přítel předseda poetickým vyprávěním o kvetoucích vrbách obsypaných včelami poblíž jeho 
stanoviště.   

Přítel Plecitý nabídl vážným zájemcům, že na začátku července doveze některé z rezervovaných deseti matek 
od přítele Strnada a deseti matek přítele Tomana. 

Přítel Lukáš Holman nabízí skříně na skladování souší, jinak je rozštípe. 

O poslední blok se postarala přítelkyně Belušová, když popsala okolnosti, za kterých přítel Cafourek, znamenitý to 
činovník ve sféře mládeže a osvěty, složil své funkce v ČSV. K příteli Cafourkovi se přidala většina Komise pro práci 
s mládeží a následně i polovina Redakční rady časopisu. Důvodem je vážná nedůvěra vůči předsednictvu 
republikového výboru ČSV podložená konkrétními událostmi. Touto pochmurnou zprávou skončila dubnová 
schůze ZO Kladno.   

 

Zapsal přítel Jan Červený  


